

6D Explore Greater China (CHNMTR)

Shenzhen – Guangzhou – Hong Kong Land Private Tour – Min 2 to Go



Day 01 Singapore / Hong Kong - Shenzhen (No Meals)

Airport Pick-up and transfer to Shenzhen by Van, Arrive Shenzhen, check in Hotel, Free at Leisure 机场接机,乘车前往深圳酒店入住。

Hotel: 4* ZTL Hotel 中泰来酒店 or Similar Class

Day 02 Shenzhen (B)

Hotel Breakfast, Visit Gankeng-Hakka Village, Pingan Tower (Photo Stop), Nantou Old Town, Talent Park , Dongmen Market.

酒店早餐,前往甘坑客家古镇,外观平安金融中心,南头古城,人才公园,东门步行街

Hotel: 4* ZTL Hotel 中泰来酒店 or Similar Class

Day 03 Shenzhen – Guangzhou (B)

Hotel Breakfast, Check Out, Transfer to Dongguan, Visit Weiyuan Battery, Opium Museum, Shawan Old Town, Xifang Country Yard, Dafo Temple, Beijing Shopping Street.

酒店早餐, 退房, 前往东莞, 参观威远炮台, 鸦片博物馆, 沙湾古镇, 西坊大院, 大佛寺, 北京路步行街。

Hotel: 4* Voco Guangzhou Hotel or Similar Class

Day 04 Guangzhou (B)

Hotel Breakfast, Visit Huacheng Square, Haixin Island, Guangzhou Tower (Photo Stop), Stone Heart Church, Yongqingfang, Shangxiajiu Shopping Street.

酒店早餐,参观花城广场,海心沙,外观广州塔,圣心大教堂,永庆坊,上下九步行街。

Hotel: 4* Voco Guangzhou Hotel or Similar Class

Day 05 Guangzhou - Hong Kong (B)

Hotel Breakfast, Transfer to Hong Kong By High Speed Train,

Arrive Hong Kong, Visit West Kowloon Cultural District, Avenue of Star and Victor Peak (1 Way Cable Car), Check In Hotel, Free at Leisure

酒店早餐, 退房, 乘高铁前往香港, 抵达香港后, 参观西九龙文化区, 星光大道, 太平山顶 (单程缆车), 入住酒店。

Hotel: Panda Hotel 香港悦来酒店 or Similar Class

Day 06 Hong Kong / Singapore (B)

Hotel Breakfast, check out, transfer to Airport. 酒店早餐,退房,前往机场

*** Due to unforeseen circumstances, sequence of the above itinerary/meals subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between the English and Chinese itineraries, please refer to the Chinese itinerary for accuracy.

*** 根据旅行社惯例,当地旅行社保留权力视当地情况更改膳食/行程的次序,可能在没有事先通知的情况下更换,以确保形成顺利进行若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据

Tour Include:-

Hotel: 5 Nights Hotel with Daily Breakfast; Sightseeing as per itinerary listed Guangzhou – Hong Kong by High Speed Train 2nd Class (*If Upgrade to 1st Class TOP-UP S\$ 38 per pax*) Mandarin Speaking Guide Service. Service Fees (Tips) for Guide.

Tour Exclude :-

Meals – Lunch and Dinner (Guide will Suggest)

Air Fare

Hotel Accommodations are subject to availability during trade fairs, and rates may vary accordingly.